

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 83

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 83

1951

I. Nos. 1100-1112

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 20 March 1951 to 22 March 1951*

	<i>Pages</i>
No. 1100. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Poland:	
Trade and Finance Agreement (with annexes). Signed at Warsaw, on 14 January 1949	3
No. 1101. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Poland:	
Agreement relating to money and property subjected to special measures since 1 September 1939 (with annex). Signed at Warsaw, on 14 January 1949	51
No. 1102. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Netherlands:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the release of Netherlands money and property held by the United Kingdom Custodian of Enemy Property (with annexes). London, 24 November 1948 and 17 January 1949	67
No. 1103. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Turkey:	
Agreement to establish drawing rights in favour of Turkey for the purpose of the European Payments Agreement of 16 October 1948 (with exchange of notes). Signed at Ankara, on 25 January 1949	85

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 83

1951

I. Nos. 1100-1112

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 20 mars 1951 au 22 mars 1951*

	<i>Pages</i>
N° 1100. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Pologne:	
Accord commercial et financier (avec annexes). Signé à Varsovie, le 14 janvier 1949	3
N° 1101. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Pologne:	
Accord relatif aux capitaux et aux biens soumis à des mesures spéciales depuis le 1 ^{er} septembre 1939 (avec annexe). Signé à Varsovie, le 14 janvier 1949	51
N° 1102. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Pays-Bas:	
Echange de notes constituant un accord relatif au déblocage des capitaux et des biens néerlandais détenus par le Séquestre des biens ennemis dans le Royaume-Uni (avec annexes). Londres, 24 novembre 1948 et 17 janvier 1949	67
N° 1103. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Turquie:	
Accord en vue d'établir des droits de tirage en faveur de la Turquie aux fins de l'Accord européen de paiements du 16 octobre 1948 (avec échange de notes). Signé à Ankara, le 25 janvier 1949	85

	<i>Page</i>
No. 1104. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Czechoslovakia:	
Agreement for the mutual upkeep of war graves. Signed at Prague, on 3 March 1949	95
No. 1105. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, Belgium, France, Luxembourg, Netherlands and United States of America:	
Agreement for the establishment of an International Authority for the Ruhr (with annex). Signed at London, on 28 April 1949	105
No. 1106. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Egypt:	
Financial Agreement (with exchanges of letters). Signed at Cairo, on 31 March 1949	139
No. 1107. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Egypt:	
Exchange of notes constituting an agreement establishing equality of treatment in regard to war damage compensation (with memoranda). Cairo, 6 and 17 April 1949	183
No. 1108. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Argentina:	
Exchange of notes constituting an agreement for the avoidance of double taxation on income derived from sea and air transport. Buenos Aires, 14 March 1949	193
No. 1109. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and France:	
Agreement regarding reciprocal military air transit facilities (with annexes and exchange of notes). Signed at Paris, on 19 April 1948 ...	201
No. 1110. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Argentina:	
Agreement on trade and payments (with annex and exchanges of notes). Signed at Buenos Aires, on 27 June 1949	217

	<i>Pages</i>
N° 1104. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Tchécoslovaquie:	
Accord relatif à l'entretien réciproque des sépultures militaires. Signé à Prague, le 3 mars 1949	95
N° 1105. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, Belgique, Etats-Unis d'Amérique, France, Luxembourg et Pays-Bas:	
Accord pour l'établissement d'une Autorité internationale de la Ruhr (avec annexe). Signé à Londres, le 28 avril 1949	105
N° 1106. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Egypte:	
Accord financier (avec échanges de lettres). Signé au Caire, le 31 mars 1949	139
N° 1107. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Egypte:	
Echange de notes constituant un accord établissant l'égalité de traitement pour l'indemnisation des dommages de guerre (avec mémorandums). Le Caire, 6 et 17 avril 1949	183
N° 1108. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Argentine:	
Echange de notes constituant un accord tendant à éviter les doubles impositions sur les revenus provenant des transports maritimes et aériens, Buenos-Aires, 14 mars 1949	193
N° 1109. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et France:	
Accord concernant les facilités réciproques de transit militaire par voie aérienne (avec annexes et échange de notes). Signé à Paris, le 19 avril 1948	201
N° 1110. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Argentine:	
Accord relatif aux échanges commerciaux et aux paiements (avec annexe et échanges de notes). Signé à Buenos-Aires, le 27 juin 1949	217